



NEPTUNUS PROTECTION FOR YOUR HOME

Water soluble covering wall fixative for indoor and outdoor use

NEPTUNUS is a ready-mixed mortar which, when mixed with water, creates a dehumidifying mortar for the restoration of surfaces affected by rising damp or the formation of saltpetre earth..

The high breathability of water vapour, together with its strong water repellence, render **NEPTUNUS INTONACO DEUMIDIFICANTE** particularly suited to working:

- In buildings with the aim of preventing rising damp and efflorescence.
- Indoors for the dehumidification of rooms that are particularly damp (cellars, basements) or subject to condensation.
- On facades subject to strong winds and freezing and thawing.
- As a complementary treatment to damp-proof courses.

The high breathability of water vapour, together with its strong water repellence, render **NEPTUNUS INTONACO DEUMIDIFICANTE** particularly suited to working:

The indicative spreading rate is 25-26 kg per sqm with a thickness of 2cm after the product has dried. This is diluted by mixing with 20% of **ADDITIVO DI AGGANCIO** (modifying agent).



Company Profile





نبتونس توفر الحماية لبيتك

مزيج يحل بالماء لطلاء الجدران الداخلية والخارجية



نبتونس عبارة عن طلاء جاهز ، يخلط بالماء و يستعمل لمعالجة الأسطح المتأثرة بالرطوبة أو ترسب الاملاح.

إن القدرة العالية على امتصاص بخار الماء مع خاصية عزله القوي للماء، يجعل نبتونس انتوناكو ديوميديفيكانت مناسباً على وجه الخصوص للإستخدامات التالية:

- في المباني التي تحتاج للوقاية من الرطوبة المتزايدة و التفتت.
- في الداخل من أجل منع الرطوبة في الغرف مثل (الأقبية، السرايب) أو المعرضة للتكثف.
- على الواجهات المعرضة للرياح القوية والتجمد و الذوبان.
- كمعالج إضافي و تقنية جديدة لعزل الرطوبة.

إن القدرة العالية على امتصاص بخار الماء مع عزله القوي للماء، يجعل نبتونس انتوناكو ديوميديفيكانت مناسباً على وجه الخصوص للاستخدام.

إن معدل وزن الطلاء هو 25-26 كغم لكل متر مربع بسماكة 2 سم بعد جفاف المعجون. الذي يجب أن يخفف بمقدار 20% من مادة اديتيفو دي اجانسيو (كعامل مساعد).

